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Tomko: 

Sídlisko Juh, vraciam sa  k tomu zelenému pásu na križovatke ciest L. Sáru, Boženy 

Nemcovej, kde bola úprava alebo parovod tam bol urobený a nedali to do pôvodného stavu. Ja 

som sa na to  dotazoval u viceprimátorky, povedala mi, že je za to zodpovedná osoba na 

mestskom úrade,  ktorá tieto stavby preberá. No, vyzerá to tam katastrofálne. Bolo to tam 

pekne upravené, malo to svoj zmysel a teraz je tam blato a dolina. Kto tam s autom s kolesami 

vojde, tak má problém. 

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka sídliska Juh a úprave zelene alebo zelených pásov po výmene potrubia alebo po 

rekonštrukcii. Táto úprava prebieha presne v zmysle plánu, ktorý bol dohodnutý 

s realizátorom. To znamená, sú tam nejaké časové lehoty. Zvyčajne si títo realizátori 

zabezpečujú zmluvne spoločnosť, ktorá rieši len úpravu zelených priestorov. Tak, ako v iných 

častiach mesta, aj v tomto prípade pôjde  o úpravu vo všetkých častiach, kde boli takéto 

zásahy zrealizované. Čiže áno, je určená osoba za mestský úrad, ktorá dohliada na tento 

proces, zároveň sa kontrolujú aj termíny. Zatiaľ sme zlú skúsenosť s tými spoločnosťami 

nemali, čiže presne podľa plánu ich aj realizujú. Niekedy samozrejme tie sklzy, alebo ten 

pohľad občanov je trošku iný, v závislosti od toho, že tých opráv prebieha viacero v meste 

a spoločnosť potom realizuje revitalizáciu až po ukončení jednotlivých častí. Ale je to zatiaľ 

realizované tak, ako to bolo deklarované aj v rozhodnutiach a podmienkach tohto 

rozhodnutia.  

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 

 

 

 


